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Iktatószám: IV. 101-2/2010. 
 
 

JEGYZİKÖNYV 
 
amely készült Szekszárd Megyei Jogú Város Közgyőlése Sport-, Ifjúsági és Civil Szervezetek Bizottságának 
2010. március 2-án 9 óra 07 perckor a Polgármesteri Hivatal I emeleti Polgármesteri tárgyalójában megtartott 
ülésérıl. 
 
Jelen vannak:                            Fajszi Lajos elnök,  

Csillagné Szántó Polixéna 
Máté Péter, 

 Horváth Jánosné, 
 Horváth László bizottsági tagok 

 
Távolmaradását jelezte:  Schoeck Károly  
 Cser Henrietta bizottsági tagok. 
 
Tanácskozási joggal megjelent:          Pál József igazgatóságvezetı 

 Majnay Gábor osztályvezetı 
Pócs Margit közmővelıdési és civil kapcsolatok referense 
Asztalos Adrienn ifjúsági referens 
Csik Attiláné Civil Kerekasztal 

 dr. Kajos Nikolett bizottsági referens, jkv. vezetı 

Meghívottak:     Ignácz György IFU képviselıje  

Berlinger Anita IFU képviselıje 

Pék Györgyi IFU alelnök 

Balogh László Alisca Nyilai Íjász Egyesület elnök 

Sándor Tamás Fiatalok Tolnában Tolnáért Egyesület elnök 

Csillag Balázs Városi Sport-és Szabadidıközpont igazgató 

Fehér Attila Szekszárdi UFC elnök 
 
Kálóczi Andrea KEF szakmai koordinátor 
 

Az elnök megállapítja, hogy a 7 tagú bizottságból 4 fı jelen van, a bizottság határozatképes. Az elnök az ülést  
9 óra 07 perckor megnyitja. 
 
Fajszi Lajos: Javaslom az alábbi napirendi javaslatok napirendrıl történı levételét tekintettel arra, hogy 
önkormányzatnak még nincs 2010. évre vonatkozóan elfogadott költségvetése, így a bizottság sem tud 
támogatást biztosítani: 
 

1. Ifjúsági Unió Szekszárd támogatási kérelme   
2. Városi Diáksport Bizottság támogatási kérelme   
3. Fáklya SE támogatási kérelme 

 
A napirenddel kapcsolatban további kiegészítı, módosító javaslat nem hangzott el. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a napirendre vonatkozó javaslatot, melyet a bizottság 4 igen szavazattal, 
egyhangúan elfogadott és a következı napirendet állapította meg: 
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N A P I R E N D 

 
1.) napirendi pont 
Tájékoztató Szekszárd Megyei Jogú Város Civil Koncepciójának 2009. évi megvalósulásáról 
(írásbeli elıterjesztés) 
Elıterjesztı: Pócs Margit közmővelıdési és civil kapcsolatok referense 
Meghívott: Dér Miklósné Civil Kerekasztal 
 
2.) napirendi pont 
Ifjúsági Unió Szekszárd 2009. évi mőködése és 2010. évi terveinek bemutatása 
(írásbeli elıterjesztés) 
Elıterjesztı: Asztalos Adrienn sport-és ifjúsági referens 
Meghívott: Ignácz György IFU képviselıje 
 
3.) napirendi pont 
Tájékoztató a XXXVI. Gemenci Nagydíj elıkészítésérıl   
(írásbeli elıterjesztés) 
Elıterjesztı: Asztalos Adrienn sport-és ifjúsági referens 
Meghívott: Ignácz György IFU képviselıje 
 
4.) napirendi pont 
Beszámoló a Szekszárdi Sport- és Szabadidıközpont 2009. évi munkájáról és 2010. évi terveirıl 
(írásbeli elıterjesztés) 
Elıterjesztı: Asztalos Adrienn sport-és ifjúsági referens 
Meghívott: Csillag Balázs Városi Sport-és Szabadidıközpont igazgató 
 
5.)napirendi pont 
A Városi Sport-és Szabadidıközpont helyiségbérleti szerzıdése 
(írásbeli elıterjesztés) 
Elıterjesztı: Asztalos Adrienn sport-és ifjúsági referens 
Meghívott: Csillag Balázs Városi Sport-és Szabadidıközpont igazgató 
 
6.) napirendi pont 
Alisca Nyilai Íjász Egyesület 2009. évi mőködése és 2010. évi terveinek bemutatása  
(írásbeli elıterjesztés) 
Elıterjesztı: Asztalos Adrienn sport-és ifjúsági referens 
Meghívott: Balogh László elnök 
 
7.) napirendi pont 
Fiatalok Tolnában Tolnáért Egyesület bemutatkozása 
(írásbeli elıterjesztés) 
Elıterjesztı: Asztalos Adrienn sport-és ifjúsági referens 
Meghívott: Sándor Tamás elnök  
 
8.) napirendi pont 
Szekszárdi UFC 2009. évi mőködése és 2010. évi terveinek bemutatása  
(írásbeli elıterjesztés) 
Elıterjesztı: Asztalos Adrienn sport-és ifjúsági referens 
Meghívott: Fehér Attila elnök 
 
9.) napirendi pont 
Beszámoló a kábítószerprobléma visszaszorítására elfogadott stratégia eredményeinek és a KEF 
munkájának tapasztalatairól 
(29. számú közgyőlési elıterjesztés) 
Elıterjesztı: dr. Haag Éva alpolgármester 
Elıadó: Kocsis-Kisantal Orsolya oktatási referens 
Meghívott: Kálóczi Andrea KEF szakmai koordinátor 
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10.) napirendi pont 
Tájékoztató a tanórán kívüli foglalkozásként szervezett iskolai sportkörök, sportfoglalkozások 
vizsgálatáról 
(írásbeli elıterjesztés) 
Elıterjesztı: dr. Horváth Annamária oktatási referens 
 
11.) napirendi pont 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyőlésének …./2010. (….) rendelete a 2010. évi 
költségvetésrıl (tervezet) 
(30. számú közgyőlési elıterjesztés) 
Elıterjesztı: Horváth István polgármester   
Elıadó: Pál József igazgatóságvezetı  
 
12.) napirendi pont 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyőlésének …./2010. (….) rendelete a 2009. évi 
költségvetésrıl szóló 5/2009. (III.4.) szekszárdi ör. módosításáról (tervezet) 
(43. számú közgyőlési elıterjesztés) 
Elıterjesztı. Horváth István polgármester 
Elıadó: Pál József igazgatóságvezetı  
 
 
1.) napirendi pont 
Tájékoztató Szekszárd Megyei Jogú Város Civil Koncepciójának 2009. évi megvalósulásáról 
(írásbeli elıterjesztés) 
Elıterjesztı: Pócs Margit közmővelıdési és civil kapcsolatok referense 
Meghívott: Dér Miklósné Civil Kerekasztal 
 
Pócs Margit: Ismerteti a Civil Koncepció megvalósulását. 
 
Csík Attiláné: Másfél évvel ezelıtt egy mentálisan meglehetısen leromlott kapcsolat volt sz önkormányzat és a 
civilek között. Megpróbáltunk minél gyakrabban itt lenni az üléseken, azonban kicsit hiányoljuk a partnerséget. 
Meg vagyunk hallgatva, de vitában nem tudunk részt venni, illetve visszajelzést sem igazán kapunk. Ennek 
egyik komoly példája volt, hogy tavaly szerettünk volna beszélni a civil és non-profit pályázati pénzek 
felosztásáról. Erre rendkívül komolyan fel is készültünk – természetesen nem az ellenkezés erejével -, azonban 
az a bizottsági ülés elmaradt, a következın pedig mi nem tudtunk részt venni. Tulajdonképpen még nem 
tisztázódott az sem, hogy ki, mit ért civil és non-profit alatt. Szerintem ezek az elméleti viták biztosan elıbbre 
vinnék a döntéshozókat is. 
 
Máté Péter 9 óra perckor megérkezik az ülésterembe. Jelen van 5 fı bizottsági tag. 
 
Csík Attiláné: Nehezményezzük, hogy tavaly február 18-án ült le velünk alpolgármester asszony, hogy átnézzük 
az - akkor már jól - elıkészített együttmőködési megállapodást az önkormányzat és a Civil Kerekasztal között. 
Hajlandóak vagyunk leülni, hogy megvitassunk még vitás kérdéseket. Ugyanis felvetıdött, hogy a Civil 
Kerekasztal hatáskört akar elvonni ezzel az együttmőködési megállapodással, azonban ez nem így van. Tudjuk, 
hogy mi a különbség döntési és véleményezési jog között. Úgy gondolom, hogy elkerülhetetlen az 
együttmőködési megállapodás felülvizsgálata. Tegnap a Mővelıdési és Oktatási Bizottság elnöke javasolta, hogy 
még márciusban kerüljön sor az egyeztetésre. Azonban figyelemmel vagyunk arra, hogy jelenleg polgármester úr 
mással van elfoglalva, ezért javasoljuk, hogy inkább áprilisban kerüljön sor a találkozóra. Továbbra is 
nehezményezzük a támogatási összegek felosztását. A 24 %-kal jelen lévı sportegyesületek elviszik a 
támogatások 50 %-át, valamint a polgármesteri keret nagy részét is. Már többször is felhívtuk erre a figyelmet, 
azonban soha nem kaptunk rá megfelelı választ, illetve logikus érvelést. Kérjük, hogy a felosztott összegek a 
felosztást követıen nyilvánosságot kapjanak. Köszönjük, hogy a város lapja a Szekszárdi Vasárnap egyre 
kiterjedtebben áll a civilek rendelkezésére. Javaslom, hogy féloldalnyi, egy oldalnyi civil oldal is megjelenjen. 
Legyen külön civil rovat. Köszönöm, hogy kiegyensúlyozottan tudunk együtt dolgozni. 
  
Fajszi Lajos: A támogatási összegek felosztását személy szerint én nyilatkoztam le a Tolnai Népújságnak, 
valamint tudomásom szerint a város honlapjára is felkerült. Fekete Lászlóval a Szekszárdi vasárnap 
fıszerkesztıjével megbeszéltük, hogy minden civilnek adva legyen a lehetıség az újságban való megjelenésre. 
Ha jól tudom, a programok rendszeresen közzé is vannak téve. A sportegyesületek is civil szervezetek, ezen 
kívül gyerekekkel foglalkoznak és ez kiemelten fontos számunkra. Köszönjük a javaslatot az áprilisi 
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megbeszélésre. Igyekszünk erısíteni a partnerséget. A bizottság nevében köszönöm Pócs Margit munkáját, 
valamint a Civil Kerekasztal munkáját és hozzászólásait. 
 
A bizottság a tájékoztatót megköszönte. 
 
2.) napirendi pont 
Ifjúsági Unió Szekszárd 2009. évi mőködése és 2010. évi terveinek bemutatása 
(írásbeli elıterjesztés) 
Elıterjesztı: Asztalos Adrienn sport-és ifjúsági referens 
Meghívott: Ignácz György IFU képviselıje 
 
Berlinger Anita: Ismerteti az írásos anyagot a 2009. évi mőködésrıl. 
 
Pék Györgyi: Bemutatja az írásos anyag 2010. évi tervekrıl szóló részét.  
 
Kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
 
A bizottság elnöke szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 5 igen szavazattal, 
egyhangúan elfogadott és a következı határozatot hozta: 
 

17/2010. (III.2.) SICSZB határozat 
Ifjúsági Unió Szekszárd 2009. évi mőködése és 2010. évi 
terveinek bemutatása 
 
1. Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 

Közgyőlésének Sport-, Ifjúsági és Civil Szervezetek 
Bizottsága az Ifjúsági Unió Szekszárd 2009. évi 
tevékenységére vonatkozó beszámolót elfogadja.  
 

2. A bizottság az egyesület 2010. évi munkájához sok 
sikert kíván.  

 
Határidı: 2010. március 2. 
Felelıs: Fajszi Lajos SICSZB elnöke 

 
3.) napirendi pont 
Tájékoztató a XXXVI. Gemenci Nagydíj elıkészítésérıl   
(írásbeli elıterjesztés) 
Elıterjesztı: Asztalos Adrienn sport-és ifjúsági referens 
Meghívott: Ignácz György IFU képviselıje 
 
Levetítésre kerül a Gemenci Nagydíjról szóló pár perces kisfilm. 
 
Ignácz György: A verseny 1999 óta rendelkezik UCI minısítéssel. 2005 óta pedig az itt elért eredmény alapján a 
versenyzık világranglista pontokat is szereznek. Ez egy olyan szintő verseny, amelyért érdemes tenni. Mindig is 
úgy tekintettünk erre a versenyre, mint kulturális rendezvényre. Továbbra is szeretnénk megtartani mind a sport, 
mind a kulturális színvonalát. Jelen pillanatban a korábbi szinten nagyon nehéz lenne fenntartani a versenyt, 
ezért készítettünk több verziót is. Sajnos már évek óta csak veszteséget termel a verseny megrendezése, ezért az 
Ifjúsági Unió a továbbiakban ezt nem tudja felvállalni, viszont minden fajta támogatást biztosítania a városnak. 
Gondolok itt a szervezésbeli segítségre, illetve a tapasztalatok megosztására, a szponzorok átadására. 
 
Máté Péter: Én gyakorlatilag úgy értelmezem az elızıekben elhangzottakat, hogy az Ifjúsági Unió teljes 
mértékben áthárítja a verseny megrendezésének felelısségét a városra. Úgy gondolom, hogy a kerékpáros 
egyesületeknek is profitálniuk kell a versenybıl, valamint a versenyhez biztosított támogatásból. Nem csak a 
városnak kellene a pénzbeli támogatást biztosítani, hanem a versenyzıknek is hozzá kellene járulniuk. Felmerül 
a kérdés, hogy kinek jó az UCI minısítéső verseny? Tulajdonképpen sokkal drágább a megrendezése és a 
szekszárdi versenyzık sem tudnak részt venni rajta. Fontos, hogy a versenyzık visszahívást kapjanak. 
Úgy gondolom, hogy a verseny megrendezése megoldható lenne önkormányzati pénzbıl és a szponzori 
támogatásokból. 
 



 5 

Ignácz György: Ezen vélemény ismeretében nyugodt szívvel mondhatom, hogy az IFU nem tudja felvállalni a 
verseny megrendezését. Két éve veszteséges a verseny, tehát meglehetısen magas a kockázata. Bár az UCI 
verseny drágább, azonban a média is jobban érdeklıdik iránta, ami a városnak is jó. 
 
Máté Péter: Amikor nem UCI verseny volt, akkor is nagy volt az érdeklıdés iránta. 
 
Fajszi Lajos: Csak annyit tudok mondani a város nevében, hogy mi nem tudjuk felvállalni a verseny 
megrendezését, de továbbra is tudjuk biztosítani a korábbi támogatást. 
 
Horváth László: Gyakorlatilag ezzel a döntéssel a város megszünteti az egyetlen nemzetközi versenyét. Az IFU 
a segítségét ajánlotta, de ezzel a hozzáállással azt éri el a bizottság, hogy nem kerül megrendezésre a verseny. 
 
Máté Péter: A verseny eddig sem volt a városé, tehát nem tudjuk megszüntetni. 
 
Fajszi Lajos: Elképzelhetı, hogy más egyesület lát abban fantáziát, hogy megrendezze a versenyt. Össze lehetne 
kapcsolni a Sajó Péter emlékversennyel is. 
 
Ignácz György: Beszélünk a kerékpátos egyesülettel, azonban azt mondták, hogy ık sincsenek abban a 
helyzetben, hogy megrendezzék ezt a versenyt. 
 
Fehér Attila: Ajánlom a bizottság figyelmébe a Bajai Halászléfızı versennyel való összekapcsolás lehetıségét. 
 
További kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 4 igen szavazattal, egy nem szavazat 
ellenében elfogadott és a következı határozatot hozta: 
 

18/2010. (III.2.) SICSZB határozat 
Tájékoztató a XXXVI. Gemenci Nagydíj elıkészítésérıl   
 
1. Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 

Közgyőlésének Sport-, Ifjúsági és Civil Szervezetek 
Bizottsága támogatja, hogy a XXXVI. Gemenci 
Nagydíj szervezésével és lebonyolításával járó 
feladatokat továbbra is az Ifjúsági Unió Szekszárd 
egyesület lássa el.   
 

2. A bizottság a XXXVI. Gemenci Nagydíj program 
tervezetére, költségvetésére az áprilisi ülésén kíván 
visszatérni a szponzori bevételek adatait figyelembe 
véve.  
 

3. A bizottság a XXXVI. Gemenci Nagydíj 
támogatásának mértékérıl és forrásáról a 2010. évi 
költségvetési rendelet elfogadását, valamint a 
bizottsági keret felosztását követıen visszatér.   

 
Határidı: 1. pont: 2010. március 2. 
            2. pont: 2010. április 17. 
                3. pont: 2010. május 15. 
Felelıs: Fajszi Lajos SICSZB elnöke 

 
4.) napirendi pont 
Beszámoló a Szekszárdi Sport- és Szabadidıközpont 2009. évi munkájáról és 2010. évi terveirıl 
(írásbeli elıterjesztés) 
Elıterjesztı: Asztalos Adrienn sport-és ifjúsági referens 
Meghívott: Csillag Balázs Városi Sport-és Szabadidıközpont igazgató 
 
Máté Péter 10 óra 57 perckor elhagyja az üléstermet. Jelen van 4 fı bizottsági tag. 
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Csillag Balázs: Nem kívánom kiegészíteni az elıterjesztést. 
 
Horváth Jánosné: Tisztában vannak a szervezetek a támogatás mértékével? 
 
Csillag Balázs: Folyamatban van. 
 
További kérdés nem hangzott el. 
 
Fajszi Lajos: Mindenképpen legyen tolmácsolva az egyesületek felé. 
 
Pócs Margit: Javaslom, hogy az egyesületek levélben legyenek értesítve. 
 
További hozzászólás nem hangzott el. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 4 igen szavazattal, egyhangúan 
elfogadott és a következı határozatot hozta: 
 

19/2010. (III.2.) SICSZB határozat 
Beszámoló a Szekszárdi Sport- és Szabadidıközpont 
2009. évi munkájáról és 2010. évi terveirıl 
 
1. Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 

Közgyőlésének Sport- Ifjúsági és Civil Szerveztek 
Bizottsága, köszönetét fejezi ki Csillag Balázs 
igazgató úrnak és a Városi Sport- és 
Szabadidıközpont dolgozóinak a 2009. évben végzett 
színvonalas munkáért. 
 

2. A bizottság a Szekszárdi Városi Sport- és 
Szabadidıközpont 2009. évi munkájáról és a 2010. évi 
terveirıl szóló beszámolót elfogadja.   
 

Határidı: 2010. március 2.       
Felelıs: Fajszi Lajos SICSZB elnöke 

 
5.)napirendi pont 
A Városi Sport-és Szabadidıközpont helyiségbérleti szerzıdése 
 (írásbeli elıterjesztés) 
Elıterjesztı: Asztalos Adrienn sport-és ifjúsági referens 
Meghívott: Csillag Balázs Városi Sport-és Szabadidıközpont igazgató 
 
Csillag Balázs: A korábbi szerzıdéssel voltak problémák, azt szerettük volna kiküszöbölni. Így például 
belekerült a szerzıdésbe, hogy ha külsı bérlı jön és rendezvényt csinál, akkor a büfé nem nyithat ki. A korábbi 
bérleti díj 150.000 Ft volt havonta, ebben benne volt a rezsiköltség is. Most 70.000 Ft havonta és felszereltettünk 
külön villanyórát is, tehát a tényleges fogyasztás után tudnak fizetni. 
 
Horváth Jánosné: A régi bérlıvel kötöttek ismét szerzıdést? 
 
Csillag Balázs: Igen. A szerzıdést három évre kötöttük, hogy a bérlı általi fejlesztések kompenzálva legyenek. 
 
További kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 4 igen szavazattal, egyhangúan 
elfogadott és a következı határozatot hozta: 
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20/2010. (III. 2.) SICSZB határozat 
A Városi Sport-és Szabadidıközpont helyiségbérleti 
szerzıdése 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 
Közgyőlésének Sport-, Ifjúsági és Civil Szervezetek 
Bizottsága a Városi Sport-és Szabadidıközpont, valamint 
Ambrusné Nagy Zsuzsanna között létrejött helyiségbérleti 
szerzıdés megkötéséhez – az önkormányzat vagyonáról és 
a vagyongazdálkodás szabályairól szóló 31/2004. (XII.01.) 
rendelet 26. § (33) bekezdése alapján – hozzájárul. 
 
Határidı: 2010. március 2. 
Felelıs: Fajszi Lajos SICSZB elnöke 
 

 
6.) napirendi pont 
Alisca Nyilai Íjász Egyesület 2009. évi mőködése és 2010. évi terveinek bemutatása  
(írásbeli elıterjesztés) 
Elıterjesztı: Asztalos Adrienn sport-és ifjúsági referens 
Meghívott: Balogh László elnök 
 
Balogh László: Ismerteti az írásos elıterjesztést. 
 
Kérdés nem hangzott el. 
 
Fajszi Lajos: Sok sikert kívánunk a munkához. 
 
További hozzászólás nem hangzott el. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 4 igen szavazattal, egyhangúan 
elfogadott és a következı határozatot hozta: 
 

21/2010. (III.2.) SICSZB határozat 
Alisca Nyilai Íjász Egyesület 2009. évi mőködése és 
2010. évi terveinek bemutatása  
 
1. Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 

Közgyőlésének Sport-, Ifjúsági és Civil Szervezetek 
Bizottsága az Alisca Nyilai Íjász Egyesület 2009. évi 
beszámolóját elfogadja.  
 

2. A bizottság az egyesület 2010. évi munkájához sok 
sikert kíván. 
 

Határidı: 2010. március 2. 
Felelıs: Fajszi Lajos SICSZB elnöke 

 
7.) napirendi pont 
Fiatalok Tolnában Tolnáért Egyesület bemutatkozása 
(írásbeli elıterjesztés) 
Elıterjesztı: Asztalos Adrienn sport-és ifjúsági referens 
Meghívott: Sándor Tamás elnök  
 
Sándor Tamás: Ismerteti az írásos elıterjesztést. Célunk, hogy csatlakozzunk a „Szépítsük együtt Szekszárdot” 
programhoz, valamint a diákpolgármester választás. 
 
Horváth László: A Polip Egyesületnél már hagyomány a diákpolgármester választás. 
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Sándor Tamás: Szeretnénk fontosabbá tenni, illetve ha kiemelt figyelmet kapna. Természetesen szeretnénk 
együttmőködni a Polippal. Szeretnénk megerısíteni az iskolákban mőködı diákönkormányzatokat. Nagyobb 
felelısséget szeretnénk adni a gyerekeknek. 
 
Horváth László: A ’90-es években már volt egy jól mőködı kapcsolat a város és a diákönkormányzat között, 
csak ezt kellene felújítani. 
 
További kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 4 igen szavazattal, egyhangúan 
elfogadott és a következı határozatot hozta: 
 

22/2010. (III.2.) SICSZB határozat 
Fiatalok Tolnában Tolnáért Egyesület bemutatkozása 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 
Közgyőlésének Sport-, Ifjúsági és Civil Szervezetek 
Bizottsága a Fiatalok Tolnában Tolnáért Egyesület 
bemutatkozását megköszöni, és felkéri az egyesületet, 
hogy közremőködésével segítse a városi ifjúsági-, valamint 
sportügyekben megfogalmazott célok megvalósulását.   

 
Határidı: 2010. március 2. 
Felelıs: Fajszi Lajos SICSZB elnöke 
 
                           

8.) napirendi pont 
Szekszárdi UFC 2009. évi mőködése és 2010. évi terveinek bemutatása  
(írásbeli elıterjesztés) 
Elıterjesztı: Asztalos Adrienn sport-és ifjúsági referens 
Meghívott: Fehér Attila elnök 
 
Fehér Attila: Ismerteti az írásbeli elıterjesztés tartalmát. 
 
Kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
 
Fajszi Lajos: Köszönöm a bizottság nevében a beszámolót. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 4 igen szavazattal, egyhangúan 
elfogadott és a következı határozatot hozta: 
 

23/2010. (III.2.) SICSZB határozat 
Szekszárdi UFC 2009. évi mőködése és 2010. évi 
terveinek bemutatása  
 
 
1. Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 

Közgyőlésének Sport-, Ifjúsági és Civil Szervezetek 
Bizottsága a Szekszárdi UFC 2009. évi 
tevékenységére vonatkozó beszámolót elfogadja.  
 

2. A bizottság az egyesület 2010. évi munkájához sok 
sikert kíván.  

 
Határidı: 2010. március 2. 
Felelıs: Fajszi Lajos SICSZB elnöke 
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9.) napirendi pont 
Beszámoló a kábítószerprobléma visszaszorítására elfogadott stratégia eredményeinek és a KEF 
munkájának tapasztalatairól 
(29. számú közgyőlési elıterjesztés) 
Elıterjesztı: dr. Haag Éva alpolgármester 
Elıadó: Kocsis-Kisantal Orsolya oktatási referens 
Meghívott: Kálóczi Andrea KEF szakmai koordinátor 
 
Kálóczi Andrea: Ismerteti az elıterjesztést.  
 
Kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 4 igen szavazattal, egyhangúan 
elfogadott és a következı határozatot hozta: 
 

24/2010. (III.2.) SICSZB határozat 
Beszámoló a kábítószerprobléma visszaszorítására 
elfogadott stratégia eredményeinek és a KEF 
munkájának tapasztalatairól 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 
Közgyőlésének Sport-, Ifjúsági és Civil Szervezetek 
Bizottsága a „Beszámoló a kábítószerprobléma 
visszaszorítására elfogadott stratégia eredményeinek és a 
KEF munkájának tapasztalatairól” címő elıterjesztés 
határozati javaslatát a Közgyőlésnek elfogadásra javasolja. 
 
Határidı: 2010. március 4. 
Felelıs: Fajszi Lajos SICSZB elnöke 

 
 
10.) napirendi pont 
Tájékoztató a tanórán kívüli foglalkozásként szervezett iskolai sportkörök, sportfoglalkozások 
vizsgálatáról 
(írásbeli elıterjesztés) 
Elıterjesztı: dr. Horváth Annamária oktatási referens 
 
Majnay Gábor: Ismerteti az elıterjesztést. 
 
Kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
 
A bizottság a tájékoztatót tudomásul vette. 
 
11.) napirendi pont 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyőlésének …./2010. (….) rendelete a 2010. évi 
költségvetésrıl (tervezet) 
(30. számú közgyőlési elıterjesztés) 
Elıterjesztı: Horváth István polgármester   
Elıadó: Pál József igazgatóságvezetı  
 
Pál József: A 2009. december 17. napján elfogadott költségvetési koncepciónak megfelelıen készítettük el. 
Eltérés a bevételi fıszám esetében. A koncepcióban 7,4 milliárd Ft szerepel,a  költségvetés tervezetben pedig 9,2 
milliárd Ft. Ez azért van, mert a 2010. évi projekteket teljes egészében bele kell vinni a költségvetésbe. 
 
Kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 3 igen szavazattal, egy tartózkodás 
mellett  elfogadott és a következı határozatot hozta: 
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25/2010. (III.2.) SICSZB határozat 
2010. évi költségvetésrıl szóló rendelettervezet 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 
Közgyőlésének Sport-, Ifjúsági és Civil Szervezetek 
Bizottsága a 2010. évi költségvetésrıl szóló 
rendelettervezetet a Közgyőlésnek elfogadásra javasolja. 
 
Határidı: 2010. március 4. 
Felelıs: Fajszi Lajos SICSZB elnöke 

 
12.) napirendi pont 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyőlésének …./2010. (….) rendelete a 2009. évi 
költségvetésrıl szóló 5/2009. (III.4.) szekszárdi ör. módosításáról (tervezet) 
(43. számú közgyőlési elıterjesztés) 
Elıterjesztı. Horváth István polgármester 
Elıadó: Pál József igazgatóságvezetı  
 
Pál József: Ismerteti az elıterjesztést. 
 
Kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 4 igen szavazattal, egyhangúan 
elfogadott és a következı határozatot hozta: 
 

26/2010. (III.2.) SICSZB határozat 
2009. évi költségvetésrıl szóló rendelet módosítása 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 
Közgyőlésének Sport-, Ifjúsági és Civil Szervezetek 
Bizottsága a 2009. évi költségvetésrıl módosításáról szóló 
rendelettervezetet a Közgyőlésnek elfogadásra javasolja. 
 
Határidı: 2010. március 4. 
Felelıs: Fajszi Lajos SICSZB elnöke 
 

 
 
További napirendi pont nem lévén az elnökhelyettes az ülést 12 óra 09  perckor berekeszti. 
 
 
 

Kmf. 
 
 
 

Fajszi Lajos 
   SICSZB elnök 

 

A jegyzıkönyvet készítette: 
 
 
    dr. Kajos Nikolett 

       jogi és bizottsági referens 
 
 
      Ellenjegyezte: 
 
              Amreinné dr. Gál Klaudia 
                            aljegyzı 


